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Abstract (en)
Anti-theft distributor for roll material web without mandrel comprising a substantially planar support part (1), a shaft (2) which supports the roll
perpendicularly with respect to said support part (1) and provided at its free end with a stop and a compressible anti-withdrawal means (3) rotatingly
and axially mounted on said shaft (2) perpendicularly to said support part (1) impeding the withdrawal of the roll in a direction opposite to said
support part (1) characterized in that said compressible anti-withdrawal means (3) is comprised of a plurality of flexible compressible anti-withdrawal
rings (4).

Abstract (fr)
Distributeur antivol pour bande de matériau en rouleau sans mandrin comprenant une partie support sensiblement plane (1), un axe (2), destiné
à assurer le support du rouleau, perpendiculaire par rapport à ladite partie support (1), et muni à son extrémité libre d'une butée et un moyen anti-
retrait compressible (3) monté en rotation axiale sur ledit axe (2) perpendiculairement à ladite partie support (1) empêchant le retrait du rouleau dans
un sens opposé à ladite partie support (1), caractérisé par le fait que ledit moyen anti-retrait compressible (3) comprend une pluralité de bagues
anti-retrait compressibles souples (4).
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